
 

      
      
departement Interne Organisatie

Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2018/14-06-2018 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 17 mei 2018 
 
Geen opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

Omdat gedeputeerde Alexander Vercamer de vergadering wat later zal 
vervoegen wordt de behandeling van de punten waarvoor hij 
verslaggever is, verschoven tot wanneer hij aanwezig is. 
 

6. Logistiek 
Raamovereenkomst voor het leveren van brandstoffen 2019 – 2022 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure met Europese bekendmaking 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

7. Logistiek 
Raamovereenkomst voor het leveren van gerecycleerd print- en 
kopiepapier 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met voorafgaande 
bekendmaking 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
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15. ICT – Software ter ondersteuning van de Beleids- en Beheercyclus 
2020 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande bekendmaking 
 
Raadslid Eric Scheire vraagt of er veel bedrijven zijn die de 
desbetreffende software aanbieden. 
Paul Fostier, directeur ICT-dienst antwoordt dat het slechts om 
enkele bedrijven gaat. Stefaan Desmet, financieel beheerder, vult 
aan dat het gelet op de specificiteit van het BBC-systeem om een 
bijzondere markt gaat. Het gaat immers om een organisatiebrede 
toepassing wat het qua ondersteuning complex maakt. 
Het is in het verleden echt als een toepassing op maat van de 
provincie opgezet. De aanbieders zijn dus zeer beperkt en de 
provincie heeft er alle belang bij om met de actuele aanbieder CIPAL 
te blijven samenwerken. Andere provincies laten de markt niet eens 
spelen. 

8. Intergemeentelijke samenwerking 
TMVS –algemene vergadering van 20 juni 2018 
Bekrachtiging van het besluit van de deputatie van 24 mei 2018 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

9. Intergemeentelijke samenwerking 
Gemeentelijke Holding – voorbereiding algemene vergadering van 27 
juni 2018: 
 
- Kennisneming van de agendapunten 1 tot 5 

- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende  
  vertegenwoordiger 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
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10. Intergemeentelijke samenwerking 
Blijdorp III – voorbereiding van de algemene vergadering van 26 juni 
2018: 
- Kennisneming van het verslag van het bestuur 

- Aanduiding van 7 effectieve en 7 plaatsvervangende  
  vertegenwoordigers 

- Vaststelling van het mandaat = goedkeuring van alle voorstellen 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

11. Intergemeentelijke samenwerking 
Blijdorp III – uittreding: 
- Goedkeuring van de uittreding volgens de modaliteiten bepaald in  
  de uittredingsovereenkomst 
- Toekenning van een projectsubsidie aan de vzw onder opschortende  
  voorwaarde voor de renovatie van het gebouw Sint – Rochusstraat te  
  Dendermonde 
 
Geen verdere vragen of opmerkingen. 
 

12. Intergemeentelijke samenwerking 
ILVA – voorbereiding gewone en buitengewone algemene vergadering 
van 25 juni 2018: 
- Kennisneming van het verslag van het bestuur 

- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende  
  vertegenwoordiger 

- Vaststelling van het mandaat = goedkeuring van alle voorstellen 
 
Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de provincieraad, vraagt of 
er geen voorbehoud moet gemaakt worden bij het verslag van de raad 
van bestuur. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer die ondertussen de vergadering 
heeft vervoegd deelt mee dat er met ILVA nog een discussie bestaat 
over wie eigenaar is van het deel van de uittredingsvergoeding dat via 
een projectenfonds zal worden ingezet. 
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De provinciale visie is dat deze middelen als onderdeel van de 
uittredingsvergoeding eigendom zijn van de provincie, zij het dat ze op 
een rekening bij ILVA worden gezet en bij consensus tussen de 
provincie en ILVA worden gebruikt. 
De visie is duidelijk gecommuniceerd en we hebben dat nu nog eens 
in het ontwerp van overeenkomst m.b.t. uittreding opgenomen. Als dit 
voorstel van overeenkomst geen akkoord krijgt dan zullen we een 
beroep doen op artikel 374 van het Wetboek Vennootschappen en dus 
procederen. Gedeputeerde Vercamer deelt tevens mee dat de 
provinciale benadering van de uittreding het fiscaal statuut van de 
intercommunale niet in het gedrang brengt en dat deze visie gedeeld 
wordt door de Dienst Voorafgaande beslissingen.  
Raadslid Kris Van Caneghem is van oordeel dat als men het principe 
pacta sunt servanda huldigt, men de nietigheid moet vragen als dat 
principe geschonden wordt. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat er een mondeling 
akkoord was over de principes. Dit akkoord moet nog vertaald worden 
in een formeel akkoord en dat lokken we nu uit via het voorstel van 
overeenkomst dat is overgemaakt aan ILVA. Als we op basis van dit 
voorstel geen akkoord bereiken en over moeten gaan tot een 
procedure dan vorderen we niet de uittredingsvergoeding waarover we 
nu onderhandeld hebben maar dan vorderen we de vergoeding die 
gebaseerd is op de actuele boekwaarde en die ligt een stuk hoger. 
Raadslid Bart Blommaert deelt mee dat er over dit punt in de raad van 
bestuur eigenlijk geen discussie was en er instemming bleek te zijn 
met het voorstel van de provincie. Blijkbaar moet er achteraf nog 
onduidelijkheid zijn ontstaan. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer hoopt dat het inderdaad enkel 
gaat over een misverstand. 
De voorzitter van de provincieraad is van oordeel dat er geen 
probleem is als de middelen eigendom blijven van de provincie maar 
dat anders voorbehoud moet gemaakt worden. 
Gedeputeerde Vercamer bevestigt dat maar merkt op dat het om een 
nog niet goedgekeurd verslag gaat. Hij wijst er ook op dat de 
“kennisneming van het verslag van de raad van bestuur” betrekking 
heeft op de rapportage van de raad van bestuur aan de algemene 
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vergadering m.b.t. de jaarrekening e.d. Het is geen kennisneming van 
het verslag m.b.t. stand van zaken van de uittreding. 

13. Intergemeentelijke samenwerking 
SOLVA – algemene vergadering van 13 juni 2018 
Bekrachtiging van het deputatiebesluit van 31 mei 2018 
 
Geen vragen of opmerkingen. 

14. Intergemeentelijke samenwerking 
SOLVA – uittreding: 
- Goedkeuring van de uittreding volgens de modaliteiten bepaald in de  
  uittredingsovereenkomst 

- Toekenning van een projectsubsidie aan de vzw Streekmotor 23 en  
  aan de vzw Zorginnovatiecluster 

- Toekenning van een projectsubsidie aan SOLVA voor het project  
  “Klimaatgezond Zuid-Oost-Vlaanderen” 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
 

19. Patrimonium 
Verkoop deel verlaten bedding waterloop 1336 te Gent-Oostakker 
Machtiging van de deputatie tot onderhandse verkoop en 
desaffectering van het perceel 
 

Geen vragen of opmerkingen. 

 

2. Jaarrekening 2017: 

- Kennisneming van de interne kredietaanpassingen, van het rapport  
  over het budgethouderschap en van de thesaurierekeningen 

- Vaststelling van de jaarrekening 2017 en van de lijst van de  
  buitengebruikstellingen van roerende en onroerende activa 
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Gedeputeerde Alexander Vercamer verwijst naar de meegedeelde 
documenten. Hij wijst er op dat het Rekenhof op enkele technische 
details na, geen enkele opmerking heeft gemaakt. 
 

3. Meerjarenplan 2014 – 2019 
Aanpassing voorafgaand aan de vaststelling van de tweede reeks 
budgetwijzigingen 2018 
 
Raadslid Jozef Van Pée vraagt toelichting bij het nieuwe project 
“Spoorweg Gent-Terneuzen”. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat het gaat om een 
voorafgaande studie om de kansen voor dit traject te bekijken. Er 
wordt daarvoor een projectgroep opgericht. Er bestaat over dit opzet 
ook een nota die aan de vraagsteller zal worden bezorgd. 
 

4. Budget 2018 
Vaststelling van de tweede reeks wijzigingen 
 
Geen vragen. 
 

5. Communicatie 
Vaststelling van het Wedstrijdreglement met het oog op 
regiomarketing via de corporate communicatiekanalen van de 
provincie Oost-Vlaanderen, inwerkingtreding op 01 juli 2018 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat dit type van 
wedstrijden is het verleden reeds werd georganiseerd maar dat het nu 
in een reglement wordt ingebed. 
 

17. Klachtenbehandeling 
Jaarrapport over 2017 
Kennisneming 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman verwijst naar de tekst van het 
rapport en inzonderheid naar de vaststelling dat de wijze waarop 
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klachten worden ingediend evolueert. Meer en meer klachten 
bereiken de provincie via sociale media. Het is aangewezen dat de 
actuele procedure wordt getoetst aan deze evolutie en zo nodig 
wordt gewijzigd. 
 

18. Interne Controle 
Jaarrapport van de Provinciegriffier over 2017 
Kennisneming 
 
De heer Albert De Smet, provinciegriffier, geeft toelichting bij de 
belangrijke punten uit het rapport. 
Raadslid Elisabet Dooms stelt vast dat het aantal gevolgde 
opleidingen, ook deze die gevolgd worden bij externe aanbieders, 
stijgt en dit ondanks de daling van het personeel ingevolge de 
afslanking. 
De provinciegriffier deelt mee dat de vorming vroeger een verplicht 
karakter had. Dat verplicht karakter is weggevallen maar de druk om 
de vorming als essentieel element in het personeelsbeleid te 
beschouwen is groot. 
Hij deelt ook mee dat niet alle vragen om opleidingen te volgen, 
worden ingewilligd. 
Gedeputeerde H. Bruggeman vult aan dat ook gepoogd wordt niet 
iedereen externe opleidingen te laten volgen maar bekeken wordt of 
medewerkers die een opleiding hebben gevolgd die kennis niet 
kunnen overdragen op collega’s. 
 

19. Patrimonium 
Raamovereenkomst voor het uitvoeren op afroep en via 
deelopdrachten van herstellingswerken, onderhoudswerken en 
beperkte investeringswerken aan de buiteninfrastructuur 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure. 
 
Geen vragen of opmerkingen. 
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20. Varia 
 
Er zijn geen variapunten. De vergadering wordt gesloten. 

 
Gent, 19 juni 2018 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


